
Protokół nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

w dniu 24.06.2024r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Pan Mirosław Kuzka - przewodniczący komisji, 

Pani Renata Samiczak- członek komisji, 

Pan Michał Leśkiewicz- członek komisji, 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W obradach Komisji uczestniczyli również: 

Monika Dolezińska -Włodarczyk- zastępca Wójta 

Robert Szechnicki- Skarbnik Gminy Masłów 

Dariusz Korczyński- kierownik referatu BiGP 

Anna Kucmin- Kierownik referatu RGKiOŚ 

Kamila Skłodowska- księgowa Instytucji Kultury 

Wojciech Purtak- dyrektor Szklanego Domu w Ciekotach 

 

Proponowany porządek obrad: 

1)  Otwarcie posiedzenia. 

2)  Stwierdzenie quorum. 

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

4)  Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5)  Procedura absolutorium 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 rok oraz informacją o stanie mienia komunalnego 

 

6)  Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024-2031 

c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy 

na terenie gminy Masłów 

d) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 237/2 o powierzchni 0,4165 

ha położonej w obrębie ewidencyjnym Ciekoty, miejscowość Ciekoty oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

e) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 14/33 o powierzchni 0,1006 

ha położonej w obrębie ewidencyjnym Dąbrowa, miejscowość Wiśniówka oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części działki nr 432/2 

położonej w Mąchocicach Kapitulnych wraz ze zlokalizowanymi na niej budynkami 

gospodarczymi oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

 7) Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

 8) Sprawy inne. 



 9) Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, 

poz. 3838) w dniu 24 czerwca o godz. 15:30 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne 

posiedzenie: 

- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

- Komisji Budżetu i Finansów 

- Komisji ds. Inwestycji 

- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Obradom Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pan 

Mirosław Kuzka, który otworzył posiedzenie. 

 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 radnych z 3 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Brak uwag w tym punkcie. 

Komisja przyjęła porządek obrad. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa – Pan 

Mirosław Kuzka przekazał,  że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole.  

Komisja, w głosowaniu przyjęła protokół z posiedzenia poprzedniej  komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

 



 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad5.Procedura absolutorium 

Ad5a)rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2023 rok oraz informacją o stanie mienia komunalnego 

 

Temat ten szczegółowo omówił Skarbnik Robert Szechnicki. Sprawozdanie Wójta za 2023 rok 

zostało wykonane zgodnie z obowiązującymi przepisami. Zostało przedłożone zarówno Radzie 

Gminy w Masłowie jak również  Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach. W tej sprawie 

otrzymaliśmy pozytywną opinię.   

Pierwotnie zakładane dochody budżetu ustalone  dnia 22 grudnia 2022 roku wyniosły -71 651 

005,94 zł, z tego dochody bieżące 49 453 000 zł. Wydatki były na poziomie 76 102 274 zł. 

Jeśli chodzi o planowany na ten moment deficyt budżetu, wynosił on 4 451 268, 92 zł. Planowany 

deficyt budżetu na koniec 2023 roku stanowił kwotę 12 591 671,00 zł. Faktyczny deficyt na koniec 

roku 2023 wyniósł 7 528 719,70zł. Stan planowanego i wykonanego budżetu na dzień 31 grudnia 

2023r przedstawiał się następująco: 

- dochody- 70 727 601, 79 zł 

- wykonanie 69 738 738, 65 zł, co stanowiło 98,06 % planu 

Jesli chodzi o wydatki budżetu kwota, jaka została zaplanowana na koniec roku wynosiła– 83 390 

271, 46 zł, zaś została zrealizowana na kwotę 77 267 458,35 zł, co stanowi prawie 93 % 

planowanych wydatków. 

Biorąc pod uwagę rozwój gminy, infrastrukturę oraz poziom rozwoju w zakresie dróg, kanalizacjii, 

wodociągów planowaną kwotę 26 236 445, 91 zł zostało wykonane 23 111 33,80 zł co stanowi 

87,7%. Niewykorzystane środki w wysokości ok 3 mln zł zostały zabezpieczone na realizacje zadań 

w roku 2024. 

W przypadku wydatków bieżących budżetu na planowana kwotę 57 820 835, 00 zł zostały 

zrealizowane w kwocie 54 256 324,00 co stanowi 95 % wykonania budżetu. 

Jeśli chodzi o realizacje dochodów w tym zakresie , dochody bieżące zostały zrealizowane na 

planowana kwotę  56 726 186,00 zł w kwocie 56 105 337,00 zł. Jeśli chodzi o dochody majątkowe 

na planowaną kwotę 14 1414, 00 zl zostało wykonane  13 633 401, 00 zł. 

Ze środków budżetu gminy  z 2023 r zostały spłacone raty z tytuł zaciągniętych zobowiązań w 

kwocie 1 231 208,00 co stanowi 100% planowanego w tym zakresie rozchodu budżetu. 

Zostało wystawionych w zakresie łącznych zobowiązań pieniężnych od osób fizycznych 458 

upomnień, 77 tytułów wykonawczych, zaś jeśli chodzi o osoby prawne zostało wystawionych 25 

upomnień i 5 tytułów wykonawczych. W zakresie podatków od środków transportowych 24 

upomnienia i 5 tytułów wykonawczych. Jeśli chodzi o gospodarkę odpadami zostało wystawionych 

659 upomnień , 71 tytułów wykonawczych. 

 

Ad.6.Projekt uchwały: 

 

Ad. 6a w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

  

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo 



omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 

realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 

Dochody budżetu zwiększamy ogółem o kwotę 9556,96  zł  do kwoty 78.710.990,37 zł 

 

Zwiększa  się plan dochodów i wydatków w następujących działach: 

- dz.600 – Transport i łączność – zwiększa się wydatki o  kwotę 79 354,00 zł w związku z remontem 

chodnika i schodów wraz z odwodnieniem przy budynku GOPSu i Przychodni w Masłowie 

Pierwszym oraz zwiększenie środków na zadaniu” Aktualizacja projektu przebudowy drogi gminnej 

w Ciekotach ul. Radostowa. 

- dz.754- zwiększenie wydatków o kwotę 15 284,00 zł . Dotyczy to projektu” Doposażenie jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Masłowie’’ realizowanej przy użyciu środków unijnych, dotyczy to 

kosztów pośrednich, które muszą być zrealizowane w ramach obsługi tego projektu. 

-dz.756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem zwiększa się plan 

dochodów o kwotę 800,00 zł 

-dz.758  - Różne rozliczenia zmniejszenie dochodów o kwotę 800,00 zł 

- dz.801 – Oświata i wychowanie  - zmniejszenie planu dochodów  i wydatków o kwotę 5543,00 zł 

Dotyczy to zmiany realizacji budżetu „Projektu Efektywna Szkoła Efektywne Wyniki” w ramach 

programu ERAZMUS PLUS realizowanego przez Szkołę Podstawową w Mąchocicach Kapitulnych 

-dz.900-Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan dochodów i wydatków 

o kwotę 15.100,00 zł .Są to środki pochodzące z dotacji, z Ministerstwa Rozwoju i Technologii, które 

Gmina pozyskała na realizacje zadań przyjętych w programie oczyszczania kraju z azbestu na lata 

2009-2032. W ramach tej dotacji podpisana została już umowa na dokonanie inwentaryzacji azbestu 

na terenie Gminy Masłów. 

- dz.900-Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększenie wydatków w kwocie 1414 zł 

związana z wprowadzeniem do budżetu na lata 2024-2026 programu i projektu „ Mobilna Gmina 

Masłów” realizowana w ramach projektu Rozwój zrównoważonej mobilności miejskiej kieleckich 

obszarów funkcjonalnych. 

Skarbnik Robert Szechnicki przekazał na zakończenie, że wszelkie zmiany nie mają wpływu na 

zmiany wyniku finansowego budżetu po dokonanych przesunięciach. 

 

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

Wyniki głosowania: 



ZA-3; PRZECIW- 0; WSTRZYMUJE SIĘ- 0; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (3) 

Renata Samiczak, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

 

Ad.6b Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 

na lata 2024 - 2031  

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej. WPF zawiera zmiany 

dokonane  zarządzeniami Wójta Gminy nr 89 dn. 24 maja , nr 93 dn. 31 maja oraz nr 100 z dnia 7 

czerwca. Dochody i wydatki zwiększane są o kwotę 139 335,43 zł. W przypadku zmian dotyczących 

wykazu przedsięwzięć, dotyczą one dopisania(przeniesienia)do wykazu przedsięwzięć do części 132. 

„Mobilna Gmina Masłów”w ramach projektu „Rozwój zrównoważonej mobilności miejskiej w 

kieleckim obszarze funkcjonalnym. Łączne nakłady finansowe tj. 8 184 61,00 zł realizowane w latach 

2024-2026. Kwota ta wynika z uzyskanego dofinansowania z Unii Europejskiej w kwocie 6 900 000 

zł, co stanowi 85% . Ostateczną kwotę w rzeczywistości będzie można stwierdzić dopiero po 

rozstrzygnięciu przetargu. 

Pan radny Tomasz Ksel poprosił aby we właściwy sposób zamieszczać materiały, aby można było 

bez problemu się z nimi zapoznać. Pan radny Piotr Kapuściński zwrócił się do Pana Sekretarza 

Zbigniewa Zagdańskiego, aby materiały były w wersjach edytowalnych. 

 

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 - 2031  

Wyniki głosowania 

ZA-3; PRZECIW- 0; WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ- 0; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (3) 

Renata Samiczak, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW(0) 



WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2024 – 2031. 

 

Ad 6c. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów 

Pierwszy na terenie gminy Masłów 

 

Projekt uchwały przedstawił Dariusz Korczyński. Każde z sołectw posiada obowiązujący plan 

zagospodarowania. W przypadku Masłowa, Wojewoda Świętokrzyski uchylił niewielką część 

planu, głównie w części, w której występują grunty klasy 3 ( tj. Świerczyny, okolice Kościoła oraz 

część ul. Spokojnej za cmentarzem. W związku z powyższym wystąpiono  do Ministra  Rolnictwa o 

zgodę na zmianę przeznaczenia gruntów klasy 3 na grunty chronione. Wyrażona została zgoda na 

przekształcenie części tych gruntów. Na pozostałe grunty skorygowany został wniosek, zawężone 

zostały tereny do takich parametrów, aby mieszkańcy mogli by się  budować. Nadal czekamy na 

zgodę Ministra. Autorem wszystkich planów, które obowiązują jest biuro MASTER PLAN. Głos w 

tej sprawie zabrał również Pan Rafał Kozieł. 

Radny Tomasz Ksel poprosił o wskazywanie terenów na ogólnej mapie a nie na wycinku. 

Pan radny Piotr Kapuściński dopytał , czy istnieją jakieś zagrożenia w kontekście oceny przez 

służby, czy pismo Ministra jest kluczowe. Pan Rafał Kozieł przekazał, że decyzja Ministra jest 

kluczowa. 

Do rozmowy włączył się również radny Andrzej Pedrycz, który przekazał, aby mieć na uwadze, w 

momencie rozpoczęcia budowy na tych terenach należałoby pomyśleć o odwodnieniu, gdyż jest to 

teren zalewowy. 

Głos zabrała również Pani radna Teodora Jagiełło, która odniosła się również do tematu 

odwodnienia, aby pamiętać o tym planując budżet na kolejny rok. 

Pan Rafał Kozieł na koniec rozmów poprosił o to, aby sesja odbyła się jeśli chodzi o miesiąc 

sierpień 2 , 3 dni po zakończeniu  konsultacji społecznych, których termin upływa 26 sierpnia 

odnośnie terenów przy lotnisku z przeznaczeniem na Centrum Lotnictwa. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na 

terenie gminy Masłów 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów. 

 

 

Ad.6d. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 237/2 o powierzchni 

0,4165 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Ciekoty, miejscowość Ciekoty oraz zgody na 



odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Kumin-kierownik referatu RGKiOŚ. Z wnioskiem o kolejną 

umowę dzierżawy wystąpił do Centrum Edukacji i Kultury Szklany Dom dotychczasowy 

dzierżawca. Działka 237/2 położona w Ciekotach, stanowi własność gminy, a została umową w 

roku 2016 przekazana do używania umową użyczenia Centrum Edukacji i Kultury Szklany Dom . 

To ta instytucja odpowiada za zawieranie tych umów. Pierwsza umowa była zawarta na okres 3 lat, 

zgodnie z przepisami. Każda kolejna wymaga zgody na wydzierżawienie, stąd tez została podjęty 

projekt takiej uchwały. Dotychczasowe stawki tj. 166, 60 zł/rok brutto. Kolejne stawki mają 

wynosić 220 zł za każdy rok dzierżawy, tj.  18 zł/m2. Dzierżawca dokonywał płatności terminowo. 

Teren ma być wydzierżawiany na sianie łąki kwietnej. 

Pan Piotr Kapuściński dopytał odnośnie stawek , z czego one wynikają. Kierownik referatu 

RGKiOŚ Anna Kucmin wyjaśniła, że wynikają one z negocjacji i rozeznania rynku. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 237/2 o powierzchni 0,4165 ha 

położonej w obrębie ewidencyjnym Ciekoty, miejscowość Ciekoty oraz zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 

237/2 o powierzchni 0,4165 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Ciekoty, miejscowość Ciekoty 

oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

 

 

 

Ad 6e.w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 14/33 o powierzchni 

0,1006 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Dąbrowa, miejscowość Wiśniówka oraz zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Kumin-kierownik referatu RGKiOŚ. Z wnioskiem do Wójta 

Gminy Masłów wystąpiła firma EKO-BOX z prośbą o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do 3 lat. Jest to działka 14/33 w miejscowości Wiśniówka. Dzierżawca dokonywał płatności 

terminowo. Obecna stawka to 454,19 zł brutto/ mc. Jest to grunt usługowy. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na  wydzierżawienie części działki nr 14/33 o powierzchni 0,1006 ha 

położonej w obrębie ewidencyjnym Dąbrowa, miejscowość Wiśniówka oraz zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 



 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 

14/33 o powierzchni 0,1006 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Dąbrowa, miejscowość 

Wiśniówka oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

 

 

Ad 6f. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części działki nr 432/2 

położonej w Mąchocicach Kapitulnych wraz ze zlokalizowanymi na niej budynkami 

gospodarczymi oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Kumin-kierownik referatu RGKiOŚ. Dotychczasowy najemca 

wystąpił z wnioskiem do Wójta Gminy Masłów o zawarcie kolejnej umowy najmu na okres do 3 

lat. Współpraca przebiegała bez zarzutów. Dzierżawca dokonywał płatności terminowo. 

Dotychczasowa wysokość czynszu wynosił 397, 09 brutto. Kwota ta na pewno wzrośnie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na  zawarcie kolejnej umowy najmu części działki nr 432/2 położonej 

w Mąchocicach Kapitulnych wraz ze zlokalizowanymi na niej budynkami gospodarczymi oraz 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

części działki nr 432/2 położonej w Mąchocicach Kapitulnych wraz ze zlokalizowanymi na niej 

budynkami gospodarczymi oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 

umowy 

 

 

 



7. Opracowanie planu pracy komisji na 2024 rok. 

 

Plan pracy będzie opracowany na kolejna sesję. 

 

Ad 8. Sprawy inne. 

Pan Piotr Kapuściński odniósł się do regulaminy zbiornika Cedzyna. Podjęte zostały działania w 

zakresie ustalenia regulaminu zbiornika Cedzyna. Policja, Straż Pożarna, Wójt Gminy Górno, 

kluby, Wody Polskie odpowiedziały na pisma odnośnie regulacji do regulaminu. 

Padło pytanie do Pana Sekretarza Zbigniewa Zagdańskiego odnośnie e-maili, jakie zostały 

wystosowane 11 czerwca i 19 czerwca do Organu z prośbą o podanie możliwości prawnych, na co 

jako Radni mogą sobie pozwolić. Do dnia dzisiejszego nie otrzymali odpowiedzi. 

Sekretarz odpowiedział, że zaraz po otrzymaniu informacji przekazał sprawę do Pani mecenas 

Kowalskiej. Pan radny Piotr Kapuściński ostatecznie w rozmowie przekazał, że Pan sekretarz 

zobowiązał się do odpowiedzi na pisma do końca miesiąca. 

Kolejnym tematem poruszanym przez radnych jest stypendium dla dzieci. 

Jedna z mieszkanek zapytała odnośnie rozwiązania problemu,  dlaczego dzieci które chodzą do 

szkół na terenie Gminy Masłów otrzymują stypendia, a dzieci, które są zameldowane na terenie 

naszej Gminy, ale do szkoły uczęszczają poza Gminą, tych stypendiów nie dostają. 

Podczas rozmowy z Panem Wójtem  okazało się, że ideą tego stypendium było to, aby te środki 

szły za osobami, które przynoszą za sobą subwencję do oświaty, i żeby te osoby wspierać. Pan 

radny przekazał, że rozmawiał w tej sprawie w Starostwie, dopytywał się jak u nich wygląda  

kwestia stypendiów. Z szacunków wynika, że wzrost kwot stypendiów wynosiłby ok. 25 000 zł. W 

tej chwili mamy 47 osób, które otrzymują stypendia. Ewentualny wzrost byłby do ok. 83 osób. Pan 

Piotr Kapuściński przekazał, że warto przemyśleć tą kwestię , wziąć pod uwagę fakt ,że wówczas 

mieszkańcy Gminy chętniej by się meldowali. Dobrze by było, żeby dzieci zdolne pokazać, 

wesprzeć, żeby były dumne z tego że pochodzą z Gminy Masłów. 

Kolejny temat  dotyczył Centrum Medycznego Zdrowie. Radny Mateusz Durlik przekazał, że 

wystosował pismo do pana Michała Batora, odnośnie niewłaściwie funkcjonującej placówki. Pan 

Michał Bator dopiero w dniu dzisiejszym odpisał na e-maila, w którym przekazał, że nie da rady 

przybyć na Komisję. Radny przekazał, że nie zostawi tej sprawy i będzie próbował w najbliższym 

tygodniu ponownie kontaktować się z Panem Batorem. Poprosił również w przypadku, gdy 

działania z Jego strony nie przyniosłyby skutków, aby to urzędnicy Gminy zajęli się tą sprawą. Pan 

Sekretarz Zbigniew Zagdański poinformował również, że Pan Bator do tej pory nie odpisał również 

w kwestii preferowanych usług. 

Pan sekretarz przekazał także, że jeśli chodzi o stypendia, należy pamiętać żeby ewentualnie 

zmienić regulamin. 

Do rozmowy włączył się także Radny Andrzej Pedrycz, który wypowiedział się na temat 

stypendiów. 

Radna Teodora Jagiełło wypowiedziała się również w kwestii stypendiów, przekazała że jest 

również za tym , aby wszystkie dzieci, niezależnie od tego, gdzie chodzą do szkoły miały 

możliwość otrzymania stypendiów. 

 

 

Ad.9  Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa Pan Mirosław Kuzka podziękował za udział w Komisji i o godzinie 

19:10 zamknął obrady Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 



Protokolant:  Emilia Pokrzywińska 

 

                                                                 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

           Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

                                                                                                   /-/ Mirosław Kuzka 


